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Vragen van het lid Roemer (SP) aan
de staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat over het tekort aan
fietsenrekken bij station Utrecht CS.
(Ingezonden 4 februari 2010)

1
Wat is uw mening over het bericht
dat er de komende jaren nog geen
oplossing is voor het fietsparkeren
rondom stationsgebied Utrecht CS?1

2
Kunt u aangeven in hoeverre het
oplossen van dit probleem een taak
van ProRail is en in hoeverre dit bij de
gemeente Utrecht ligt?

3
Kunt u aangeven hoe lang er volgens
ProRail al een tekort aan
fietsenrekken bij station Utrecht CS
is?

4
Welke maatregelen hebt u genomen
ten aanzien van de fietsenstalling
Utrecht CS sinds het verschijnen van
het SP-rapport «Ga toch fietsen? Zorg
voor stalling» uit 2007?2

5
Welke maatregelen gaat u nemen om
de komende jaren het tekort aan
stallingsruimte weg te werken om
zodoende de tijd goed te
overbruggen totdat de verbouwing
van het stationsgebied is voltooid?

6
Bent u bereid een overzicht te
verstrekken van alle stations met het

aantal benodigde fietsenrekken en
het aantal aanwezige fietsenrekken?
Kunt u hierbij ook aangeven, wanneer
er sprake is van capaciteitstekorten,
deze tekorten weggenomen zijn of
hoeveel geld er nog ontbreekt om de
tekorten weg te kunnen werken?

7
Kunt u aangeven in hoeverre bij de
stationsfietsenstallingen, die lampen
met gebrekkige capaciteit, er sprake
is van een goede aanpak van wees-
en zwerffietsen?

8
Bent u bereid om het programma
«Ruimte voor de fiets» met kracht een
vervolg te geven zodat de tekorten
aan fietsenrekken bij stations binnen
twee jaar zijn weggewerkt? Zo ja,
welke maatregelen gaat u nemen? Zo
nee, waarom niet en wanneer zijn
deze tekorten wel weggewerkt?

1 Metro, 2 februari 2010.
2 Aangeboden in het Wetgevingsoverleg
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